
 

 

 
 

Dagordning nätverksmöte för Skaraborgs Kommunala 
Aktivitetsansvar, SKAA 10/5–23 
 
 

• Nyheter: KAA Skövde flyttar till nya lokaler inom kort.  
 

• Skolverket – digital dialog med Sara Kjellsson, analysavdelningen, 
enheten för statistik. Finns ett behov av att utveckla statistiken.  
Presentation i PP (bifogas):  
Fråga kring att få kännedom om ungdoms sysselsättning; kan vi lita 
på källan? Göra en avvänjning av till exempel en granne eller 
sociala medier.   
Behöver hålla sig löpande informerad.  
Begreppet kontakt – otydligt? Utreds av Skolverket.  
Fokus – den löpande informationen som finns om ungdomens 
sysselsättning.  
Kontakttillfälle;  
 –  ungdom är inte i åtgärd – rapportera alla kontakttillfällen. 
 –  ungdomen är i åtgärd – behöver inte rapportera alla 
kontakttillfällen, bara om åtgärden förändras.  
Blir ett ”glapp” om ungdomen rapporteras in innan en 
rapporteringsperiod och har samma åtgärd hela perioden. Blir då 
inget kontakttillfälle under hela perioden.  
Upplevd otydlighet gällande kontakt v.s. åtgärd. 
 
Vad är en åtgärd i KAA?  
Åtgärder som erbjuds inom kommuner skiljs åt. 
Aktiviteter som utförs av andra inom kommunen kan rapporteras 
som åtgärd.  
Fokus – att ungdomar erbjuds stöd och hjälp.  
 



 

 

Fundering/förslag; göra en jämförelse inom kommunerna i 
Skaraborg?  

 
Fråga kring åtgärder: finns det åtgärder som är viktigare än andra? 
Nej, men i nästa statistik kommer antal åtgärder redovisas.  
 
Finns inte heller någon uttalad prioriteringsordning utifrån ålder 
på ungdomar.  
 
Statistiken är lagstyrd d.v.s. vilka uppgifter som Skolverket får ta 
in.  
 
Ta inte återrapporteringen som statistik! Den är inte behandlad.  
 

• Tankar kring dialogen med Sara – blev tydligt att vi är olika, göra 
olika, har olika förutsättningar och att det får lov att vara så.  
 

• Petras punkt (Petra närvarar inte idag).  
Fråga som lyfts: när elever avslutar sina studier på IM så kodas de 
som AVINT (Avslutat/avbrutit Introduktionsprogram) i stället för 
GYMINT (avslutad med Gymnasieintyg) – varför blir det så? Vem 
ska koda detta? Är det skolans eller utbildning Skaraborg som kan 
koda detta? Målgruppen kodas för vagt? 
Ändra manuellt på de som det står ”uppgift saknas”.  
 

• Marias punkt: Dimensionering av gymnasial utbildning för bättre 
kompetensförsörjning. Länsgemensamma underlag.  
Lång process – kommer kanske vara klart för uppstart hösten 
2026. 
Dags att skriva nytt uppdrag i nätverken. Vi behöver avvakta lite 
kring detta och stämma av vad övriga nätverk skriver. Maria gör en 
sammanfattning kring tidigare uppdrag.  
Maria får fortsätta som skolledarrepresentant i KAA-nätverket. 
Awaz lämnar uppdraget och ny representant ska väljas.  
 



 

 

• Återkopplingar från friskolorna – behöver vi åter påminna om 
”Rapportering till hemkommun” -dokumentet?  
Pågående process.  
Några åker ut till skolor, några skickar brev och informerar.  
Petra skickar ibland.  
 

• Någon som samverkar med typ HVB-hem, institutioner utifrån till 
exempel praktik? 
Nej, det är svårt att samverkan med dem utifrån att ungdomarna 
oftast är folkbokförda någon annanstans och ”samverkan” som 
önskas är mer ”envägs-samverkan” det vill säga att de önskar ta 
del av det KAA har att ”erbjuda”.  
 

• Övriga frågor? 
Finns det någon som har kännedom om någon bra KAA-film som 
man kan visa för till exempel samverkansparter, politiker m.fl.  
Skickat till Skolverket – önskemål, som de ska ta vidare.  
Förslag – kolla också med Sara Holm om de kan hjälpa till med 
detta.  
 
”Tillbaka till skolan – teamet” i Götene önskar komma och besöka 
SKAA.  
 

• SKAA-träffar för nästa termin; 27/9 och 29/11, presidieträff två 
veckor innan.  

 
 
 
 
 
 


